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Klachten uit Oekraïne maart 2010 :
Boren van funderingen voor spoorlijn door de 6 meter dikke kleilaag die het hoog radioactief materiaal afdekt

5 minuten per dag mogen
4000 arbeiders hier werken

T S J E R N O B Y LT S J E R N O B Y L  vandaag

De voorbereidingen om een nieuwe sarcofaag rond de reactor te plaatsen zijn nog steeds
bezig. Nieuwe fundamenten zijn aan de buitenkant van de reactor geplaatst maar nieuwe
problemen kondigen zich aan. Onmiddellijk na de ramp werd een zes meter dikke kleilaag
aangebracht om de met straling verontreinigde oppervlakte toe te dekken. Onder deze
laag is waarschijnlijk de meest besmette etterende en verrotte aarde van de wereld te
vinden. Dit veroorzaakt slechte arbeidsomstandigheden en de arbeiders mogen dan ook
slechts maximum 5 minuten per dag werken in dit gebied. Alle operaties gebeuren onder
toezicht van Novarka, een samenwerking tussen VS, Frankrijk, Duitsland en Oekraïne, wat
oneerlijke situaties creëert. Zo moeten Oekraïense arbeiders hun leven riskeren op 5
meter afstand van de reactor voor een maandloon van 350 dollar terwijl Norvarka
werknemers, die makkelijk 30.000 dollar per maand verdienen, in "the safe zone", op 200
meter van de reactor hun werkzaamheden verrichten.

re
p

ro
d

u
ce

re
n

 z
o

n
d

e
r 

sc
h

ri
ft

e
li

jk
e
 t

o
e
la

ti
n

g
 v

a
n

 d
e
 u

it
g

e
v
e
r 

is
 v

e
rb

o
d

e
n

 w
w

w
.p

re
ss

co
p

y
ri

g
h

ts
.b

e

Inhoud van een e-mail van maart 2010 uit Oekraïne vrij vertaald uit het Engels door Morsum Magnificat
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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online
als in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en
onderscheidt zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan
op het “maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan
de top, zonder politieke of andere inmenging waardoor
onderwerpen behandeld kunnen worden die elders onvoldoende
of helemaal niet aan bod kunnen komen, we bestrijden de corruptie,
incompetentie en machtsmisbuik. Lezers kunnen reageren via de postbus
of via e-mail.
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Correctionele Rechtbank,
Assisenhof en EHRM ?

OCMW
Begijnendijk.
Om mij na een klacht van
het OCMW van
Begijnendijk -betaald met
belastinggeld- bij de
Raad Voor Journalistiek,
een “pseudo” rechtbank
voor journalisten, toch
maar aan de schandpaal
te kunnen nagelen, zette
de RVJ de deontologische
regels van de
journalistiek even opzij.
Het gaat om artikels over
een politicus en diens
malfunctie maar de
Voorzitter van het OCMW
zet even haar politieke
petje af om als privé
persoon klacht in te
dienen en de “blinde”
Justitiedame wordt even
“ziend” en wil mij voor de
Correctionele Rechtbank
te Leuven brengen.

Geen zaak voor
een Correctionele
Rechtbank.
Niettegenstaande
meester Eline Tritsmans
voortreffelijk werk levert
en zowel aan de
Raadkamer als aan de
K.I. te Brussel aantoont

dat de Correctionele
Rechtbank niet
bevoegd is in
drukpersmisdrijven
veegt ook de K.I. te
Brussel die
argumenten van tafel,
toch is ondermeer art.
150 van het BW
duidelijk.

Assisenhof.
Behalve dat artikel 150
van het  strafwetboek
duidelijk is, legt de K.I.
in Brussel dat naast
zich neer. Het is dus af
te wachten of de
Correctionele
Rechtbank in Leuven
de jurisprudentie ter
zake ook naast zich zal
leggen, er is :

1°  De zaak
Kersschaever Lucien
van 15 april 2008.

2°  De zaak JT 6337
van 15 mei 2008 in de
zaak  Michèle Grégoire
bij de rechtbank te
Mons.

3°  De zaak
52.97.7447-03 van 26
juni 2008 lastens
Georges-Pierre
Tonnelier

In al deze drie gevallen
heeft de Correctionele
Rechtbank zich
onbevoegd verklaard
en terecht gesteld dat
het om persmisdrijven
gaat die tot de
bevoegdheid van het

Assisenhof behoren.
Het is dus afwachten
of het Correctioneel,
Assisen of het
Europees Hof voor de
Rechten van de Mens
zal worden.

De zaak Rita
Wuyts.
Het Bekkevoorts
koppel en
hondenliefhebbers
hebben zich door
Begijnendijk laten
inspireren, maar alle
juridische acties die
het koppel tot op
heden op het getouw
heeft gezet, zijn stuk
voor stuk voor hen
verkeerd afgelopen.
Momenteel wordt het
vonnis van het Hof van
Beroep te Brussel en
het bevel tot betaling
van de rechtspleging-
vergoeding van 2.500
Euro betekend, Wuyts
en Bruynseels hebben
alle veldslagen
verloren en zullen aan
gerechts- en
advocaatkosten
minstens 5000 Euro
dienen op te hoesten.
Er blijft nog één
beroep van Wuyts en
Bruynseels tegen mijn
buitenvervolgingstelling
door de Raadkamer te
Leuven bij de KI in
Brussel te behandelen.
Wuyts en Bruynseels
dienen in ieder geval al
de nodige fondsen
klaar te leggen.

Correctioneel, Assisen,
EHRM :
OCMW en Wuyts  ................  p. 2

In volgend nummer
178 - Mei 2010:

° Tsjernobyl deel IV.
° Voedselhulp geweigerd.
° Actie onveilige werven
  Limburg.

Nog in onderzoek :

° Psychiatrie.
° C-Mine Genk.

Wie zonder toelating van de
uitgever Morsum Magnificat
reproduceert of forward riskeert
wegens de wet van 30 juni
1994 -auteursrecht- sancties.
Morsum Magnificat slooft zich
uit om artikels samen te stellen
en zal niet accepteren dat haar
intellectuele rechten gratis
worden verdeeld.

Erik Verbeeck
Verantwoordelijke uitgever

Opgelet.
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De Brandweer moet veel professioneler worden.

Brandweerman zijn betekent niet het paraderen in
een militair uitziend pak dat voorzien is van veel
toeters en bellen. In dit kader is het dan ook meer dan
ongepast dat zij te pas en te onpas een “Militaire
groet” brengen.  Een militaire groet wordt als getuige
van militaire discipline op een welbepaalde manier
perfect uitgevoerd. De brandweer is niet militair en
getuigt evenmin gedisciplineerd te zijn.

Opleiding.
Het is een publiek geheim dat er niet
alleen over de politie, maar ook
binnen de brandweer klachten zijn
over de mank lopende opleiding van
nieuwe manschappen. Een
onprofessioneel optreden  kan
nefaste gevolgen hebben voor
gedupeerden bij een brand, een
ramp, maar ook voor hun eigen
veiligheid en die van anderen.

1. Interventie boom Asse :  Splinternieuwe
bestelauto wordt hier -licht- aangereden door
een splinternieuwe pompauto die bestuurd werd
door een onervaren stagiair.

2. Interventie boom Asse :  De Tirfor werd oneigenlijk
gebruikt, kon de kracht die nodig was om een boom om te
trekken nooit aan waardoor de veiligheidspal het begaf.

4. Interventie boom Asse : Inzagen van
een dikke boom met een kettingzaag in het
horizontale vlak ter hoogte van hals /
gezicht, als dat geen kunst en vliegwerk is!

3. Interventie boom Asse : Hijsband haakt achter de
tak zodat de kracht  totaal verkeerd wordt uitgeoefend
waardoor de boom een draaibeweging om de as zal
maken, wat hier zeker niet de bedoeling was. Er werd
ook in de verkeerde richting getrokken.

1 interventie, minstens 5 stommiteiten en sollen met de veiligheid.

5. Interventie boom Asse:
Uiteindelijk werd de Unimog
met de treklier uit de stal
gehaald, een stuk van de
gespleten boom kwam toch
in het elektriciteitsnet
terecht, dat hadden ze, mits
een beetje logische aanpak,
kunnen vermijden. Het
gesleur met de Tirfor -2- had
geen enkele zin.

Aan de hand van de interventie van 1
februari 2009 te Asse -zie foto’s-,
waarbij een gespleten boom diende
aangepakt, tonen wij aan dat een
aantal handelingen werden verricht
waarbij ernstige vragen moeten
worden gesteld over dat korps,
waaronder hun eigen voertuig
aanrijden !

  meer  p. 5
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meer  p. 5

dan twintig verschillende bieren op de
kaart staan.

* Het Belgian Essence Restaurant
waar 12 sterrenchefs uit de
verschillende provincies, de Belgische
gastronomie zullen promoten.

* Buiten in de tuin vindt men dan het
sterkste Belgische wapen : Een
frietkot met banken om uit te rusten.

Smurfen.
Ook de mascotte, de smurfen, zijn
100% Belgisch, bekend over de hele
wereld en bovendien erg populair in
China. Deze Smurjes leven volledig in

harmonie met de natuur, wat aansluit
op het thema van de Expo. Het is
daarom dat gekozen werd voor deze
blauwe goedaardige en optimistische
wezentjes als ambassadeur.

Enkele technische gegevens van het
gebouw.
De oppervlakte is 5.400m² en de
structuur is van staal en metselwerk.

De gebruikte materialen voor de
gevel zijn recycleerbaar gestrekt
metaal en glas. De Brain Cell is
opgebouwd uit polystretch
synthetisch textiel. Er is een plat dak
met 1.100m² zonnepanelen.
Met de bouw van het paviljoen werd
gestart in juli 2009 en op 15 april
2010 zou alles klaar moeten zijn.
Kostprijs : 10 miljoen Euro.

Commissaris-generaal.
Door de aanslepende regerings-
onderhandelingen in 2007 werd pas
laattijdig gestart met de ontwikkeling
van het Belgische paviljoen maar
omdat de Chinese overheid zachte

druk begon uit te oefenen en,
weliswaar discreet, tekenen van
ongeduld begon te vertonen, werd
in juni 2008 Leo Delcroix, die
goede connecties heeft in China,
door de regering benoemd tot
commissaris-generaal voor de
wereldtentoonstelling.
Deze CD&V-er was tot 1994
Minister van Defensie en moest,
na de affaire met zijn illegale
Franse villa, gebouwd door
zwartwerkende postbodes, op
aandringen van toenmalig

voorzitter Johan van Hecke, ontslag
nemen. Hij werd ook genoemd in
andere gerechtelijke onderzoeken die
te maken hadden met vermeende

Hersencel.
De ontwerpers kozen ervoor om het
paviljoen te laten betreden via een
hersencel van waaruit, langs de
armen, de diverse tentoonstellingen
kunnen worden bereikt. Het thema
van deze wereldtentoonstelling is
"Better City, Better Life" wat alles
heeft te maken met duurzame
ontwikkeling en weloverwogen
stedenbouwbeleid. Het paviljoen is
daarvan een schoolvoorbeeld, het
werd opgebouwd uit recycleerbare
materialen en dusdanig
geconstrueerd dat het na de expo
opnieuw voor andere doeleinden kan
worden gebruikt, het kan eenvoudig
worden ontmanteld en opnieuw
opgebouwd. Op het dak staan
1100m² zonnepanelen die energie
opwekken voor het verbruik van de
keuken en het restaurant.
De hersencel -Brain Cell-
symboliseert het belang van de
wetenschap voor de intellectuele en
culturele groei van onze
maatschappij.  Het is een directe
verwijzing naar onze kenniseconomie
en naar innovatie op het vlak van
biotechnologie, chemie, nano-
technologie, duurzaam ondernemen
en mobiliteit, vlakken waarop België
een toonaangevende positie
inneemt..

Frietkot.
Ook aan onze typische
producten wordt
aandacht geschonken,
zo is er :
* De Chocolate Corner
waar per dag 20.000
pralines zullen worden
uitgedeeld. Deze corner
is het resultaat van een
samenwerking tussen
vier grote
chocoladehuizen met
bijdragen van 70 artisanale
chocolatiers.

* De Diamond Corner waar stenen
worden getoond, geslepen en
verkocht en waar wekelijks
diamanten worden verloot onder de
bezoekers.

* Het Belgian Beer Café waar meer

foto EVER

Maquette Belgisch paviljoen dat een hersencel -groen verlicht- voorstelt

Op 1 mei gaat de wereldtentoonstelling in Shanghai van
start welke zal duren tot en met 31 oktober. Er worden 70
tot 90 miljoen bezoekers verwacht voor de meer dan 200
paviljoenen. Het Belgisch paviljoen, dat op 10 maart aan
de pers werd voorgesteld, straalt soberheid uit en lijkt
aan de buitenkant op een grote schoenendoos met aan de
noordzijde een grote glazen wand om de warmtelast van
het gebouw te beperken maar de verrassing bevindt zich
aan de binnenkant met de tuin -die éénderde van het
terrein beslaat-, de binneninrichting en de scenografie,
een ontwerp van Jan Hoet junior en architectenbureau
Conix. Er worden gedurende deze zes maanden 10 miljoen
bezoekers verwacht.

De mascotte

SHANGAI 1 mei 2010
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illegale partij-
financiering. Zo
waren er o.m. de
milieuboxaffaire,

het smeerpijpdossier, de miljarden
van de Kempense Steenkoolmijnen
en de superclub affaire. Voor de

milieuboxaffaire werd Delcroix in
2003 schuldig bevonden door de
Correctionele Rechtbank van Hasselt
maar hij werd in juni 2004 door het
Hof van Beroep vrijgesproken, ook
omdat de feiten waren verjaard.
In 1999 verliet hij de actieve politiek
om zich in het bedrijfsleven te

De persconferentie

storten.

Ontslag.
Vandaag, 19 maart 2010, werd
bekend dat de tweede in bevel bij
het commissariaat-generaal van het

Belgisch Shanghai Paviljoen, Sherif
Abdoelrahman, door Minister van
Quickenborne de laan werd
uitgestuurd. Officieel heet het dat er
vanaf 1 april een einde wordt gesteld
aan zijn mandaat omdat de
samenwerking niet goed verliep,
officieus wordt gezegd dat de West-

Vlaming "te weinig deed". Sherif
Abdoelrahman -vroeger nog
raadgever van ex minister van
economie Marc Verwilghen, houdt het
erop dat hij werd gedumpt omdat
Delcroix geen -financiële-
pottenkijkers wil.

Het ontslag van Sherif Abdoelrahman
werd door de ministerraad reeds
bekrachtigd en hij zal niet vervangen
worden.

jvds

Leo Delcroix, genoemd in
verschillende duistere
dossiers, stelde zich tijdens
deze persconferentie, net
als tijdens het
milieuboxenproces te
Hasselt  in september 2003,
erg schuchter op, keek
argwanend in de lens -foto
inzet- en verliet op het
einde van de
persconferentie, het
moment dat de aanwezige
pers vragen zou stellen,
even de zaal.
Leo Delcroix is de gewezen
“Fundraiser” in de
milieuboxen affaire en
Plascobel waar voor 90.000
Euro valse facturen werden

opgesteld. Delcroix  komt
ook nog voor in de dossiers
van de KS. Leo Delcroix is
een China kenner, dat zal
ook wel iets te maken
hebben met zijn broer Jos
Delcroix die in de
autobandenhandel bedrijvig
is. China produceert
ondermeer goedkope
Fullrun banden die niet
geschikt zijn voor de kleine
Europese auto’s met
krachtige motoren.
Leo Delcroix liet ook twee
postbodes uit Hasselt
gedurende twee jaar
zwartwerk uitvoeren aan
zijn villa in Spanje, die
postbodes werden op 15

december 2000 door de
Rechtbank te Hasselt met
fikse boetes bedacht, ze
dienden ook 250.000
Bef aan de RVA terug
te betalen. Delcroix
werd voor het feit
dat hij zwartwer-
kers in dienst
had, niet
veroordeeld.

Het is
ongelooflijk
dat Delcroix
voor deze
functie werd
geselec-
teerd.

Schuchtere Delcroix tijdens de persconferentie

foto EVER

EVER 

1234567890123456789012345678901212345678901
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1234567890123456789012345678901212345678901
1234567890123456789012345678901212345678901

ASTRID  de brandweer-lobby
²All- round Semi- cellular Trunking  Radio with Integrated Dispatchings

²

Wat allemaal niet in de gazetten komt, zijn ondermeer de
problemen met de paging van de brandweer die via het
A.S.T.R.I.D. nv netwerk verloopt, onlangs zijn de problemen
te Sint Niklaas tussen Zenitel, A.S.T.R.I.D. nv en de
brandweer van Sint Niklaas tot een apotheose gekomen,
burgemeester Freddy Willockx wil nu dat er tegen 15 mei een
oplossing komt.

van p. 3

Het ASTRID
netwerk.
Zoals Freddy Willockx het
zelf aan deze redactie
bevestigde, “is er binnen de
brandweer een lobby aan
het werk” tégen het
aansluiten op het ASTRID
netwerk”. Ondertussen
hebben diverse bronnen dat
bevestigd. Daarvoor zijn er
verschillende redenen, één
ervan is dat de “Baronieën”
van de brandweer liever
“hun” oude systemen willen
blijven gebruiken en het
systeem van ASTRID nv

vooral gebruiken om via de
XML mogelijkheden een
dispatcher uit te sparen,
waardoor informatie naar de
buitenwereld lekt.

Gegevens.
Binnen een XML pagina kan,
in een Excel bestand / lijst,
bepaald worden welke
informatie naar de pagers

wordt gestuurd, ondermeer
de adresgegevens.
In de praktijk is het zo dat
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van  p. 5

de meld-
kamer
van de
dienst

100 een bericht uitstuurt,
dat  bericht -data- komt in
de computer van de
desbetreffende brandweer
terecht, die computer -vaak
van Zenitel- vervangt in

feite de dispatcher van die
lokale brandweerpost en dat
komt uiteraard goed uit.
De brandweer vinkt  dan in
de Excel file aan wat wél en
wat niet over de pagers
-Pocsag-  mag verstuurd
worden. De nv A.S.T.R.I.D.
vraagt uitdrukkelijk aan de

Zó verschijnt het bericht, mét de adresgegevens, op het internet. Het telefoonnummer staat in de witte gids.

Als dit geen schending van de privacy is!

hulpdiensten geen
adresgegevens of andere
informatie over de pagers te
sturen maar, behalve
uitzonderingen zoals Sint
Niklaas, doen zij dat wel.
Gevolg daarvan is dat
medisch vertrouwelijke
berichten op internet
kunnen onderschept

worden.

Vanaf thuis.
De brandweer, die van de
paging gebruik maakt, blijft
ondertussen halsstarrig de
keuze maken om
adresgegevens door te
zenden, dat heeft

ondermeer te maken met
het feit dat manschappen
hun pagers meenemen naar
huis en vandaar met hun
eigen vervoermiddel naar
de plaats van het gebeuren
rijden, dat zou in strijd zijn
met de regels binnen de
brandweer en heeft ook met
verzekering te maken.

Eigenaar van
de gegevens.
Zoals in ons vorig nummer
aangegeven, is A.S.T.R.I.D.
nv de eigenaar van de
gegevens, het is dan ook
deze organisatie die de

brandweer moet verplichten
om in haar keuze van
verzending door de
meldkamer van de dienst
100, geen adresgegevens
door te geven. Hagen
Goyvaerts -Vlaams Belang-
heeft omtrent deze
problematiek onlangs een
schriftelijke vraag aan de

minister van Binnenlandse
Zaken gesteld. Ook de CBPL
-Privacycommissie- is met
de zaak bezig.

De “Fleet Mapping“

Óók Brandweer
is niet bevoegd.
Het is een zeer sterk verhaal dat zelfs
een minister van Economische  Zaken
de wettelijke voorschriften niet kent
en de knowhow van de  brandweer-

korpsen fel overschat. In de wet van
19 december 1997 wordt, qua
bliksembeveiliging,  naar de NBN

C18-100 verwezen, in het Addendum
van die NBN van mei 1985 staat
duidelijk omschreven aan welke
voorwaarden moet worden voldaan
om bliksemafleiders te mogen
inspecteren, wie die voorwaarden
leest zal begrijpen dat de brandweer
daarvoor zeker niet in aanmerking
komt.

Gebouwen niet
conform de wetgeving
brandbeveiliging.
Na de uitspraken van de minister van
Economische Zaken  trekt deze
redactie op onderzoek en stelt vast
dat van de 20 onderzochte
brandweerkazernes, er maar één in
ode was met de brandveiligheid
-bliksem- en dat was Wetteren.
Quasi elke brandweerkazerne heeft
een eigen antennemast, wanneer die
mast 5 meter hoog is, dient er één
aarding te worden voorzien en
wanneer de mast hoger is dan 5

De Brandweer en de Wet op de
Brandbeveiliging in gebouwen.

Het feit dat -zoals bij elektrische installaties- geen enkel
organisme erkend is om bliksemafleiders te keuren, gaf
aanleiding tot Parlementaire vragen aan de toenmalige
minister van Economische Zaken -Marc Verwilghen- die de
bal in het kamp van de minister van BZ -Patrick Dewael-
legde. Minister Dewael stelde dat, indien er geen
keuringsorganismen zijn, de Brandweer die keuringen maar
diende uit te voeren-sic-.

Brandweer Genk

Scherpe bochten in een
daalleiding mogen natuurlijk niet.
Metalen delen binnen één meter
van de daalleiding moeten op
een elektrisch geleidende manier
verbonden worden, ook dát is
hier niet gebeurd.

meter, dan moeten er zelfs twee
daalleidingen worden voorzien.

Bliksemafleider
BRW Genk niet
conform.
Naast ons vorige onderzoek van  een
twintigtal brandweergebouwen,
hebben wij recent, meer bepaald op
29 maart 2010, nog eens een
steekproef uitgevoerd, we bekeken in
het voorbijrijden -vluchtig  langs de
straatkant-, de bliksemafleider van
de Genkse brandweer en konden
onze ogen niet geloven, één klein
deeltje van de installatie langs de
straat bracht meteen enkele
fundamentele inbreuken aan het licht.
Hieruit blijkt dat de brandweer zelfs
voor haar eigen gebouwen, bij gebrek
aan kennis, niet kan toezien op de
conformiteit van de bliksemafleiders-
sic- De inbreuken situeren zich in :

 meer  p.7

 meer  p. 13
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 - Het niet
verbinden van
metalen delen
op minder dan

één meter van de daalleiding.

- Het maken van scherpe
bochten in de daalleidingen
-foto-.

- Het systematisch gebruik van
“holle buisverbindingen” -foto-.

Hoe het met de rest van de instal-
latie is gesteld, weten wij uiteraard
niet.

Witte Raven.
Voor de zoveelste keer hebben wij
hier aangetoond dat de competentie
van de installateurs, de
keuringsorganismen én de brandweer
in deze materie ver zoek is. Het is
frappant dat zelfs een
brandweercommandant, doorgaans
een Burgerlijk Ingenieur, niet in staat
is om toe te zien dat de installaties
van zijn eigen gebouw minstens
conform zijn. De brandweer moet
dringend degelijk onderlegd en
opgeleid personeel aanwerven en niet
de vriendjes van de lokale politiek
waardoor er binnen de Ministeriële
diensten vaak twisten ontstaan, er
zijn zeker wel competente
ambtenaren, maar dat zijn “Witte
Raven” die permanent botsen met de
meute incompetenten.
Met de regelgeving voor
bliksemafleiders gaat het, ondanks
de goede IEC 62305 Norm, in België
bergaf, de knoeiers varen er wel bij,
de klanten worden bedrogen.

NBN C18-100
-mei 1985- en wat
niet meer mag :

“Type 2” C-Vormige
Aftakverbinding.
vervaardigd uit holle
buis, aangepast aan het
te verbinden
geleidermateriaal ...”
Toch is dat hier bij de
installatie van de brandweer
van Genk nog gebeurd!

Een andere belangrijke inbreuk is
het onderbreken van de daalleiding
-door die holle buisverbindingen-
Daalleidingen moeten zoveel
mogelijk uit één stuk bestaan, dat
is  nogal wiedes.

Erik Verbeeck 

Brandweer Genk :
Bliksemafleider met flagrante inbreuken

GENK- WATERSCHEI : Politie wil, mag of kan
de bende boefjes niet aanpakken.

Met ons online artikel van 9 oktober 2007 brachten
wij een verslag van de kleine veldslag die rond een
jeugdhuis tussen Turken en Belgen werd geleverd, er
kwam een ziekenwagen bij te pas. De pastoor wilde
wel bevestigen dat er een ziekenwagen was
geweest, maar meer kregen we er toen niet uit.
Politiewoordvoerster Rita Ubach wist nergens van, in
de pers werd er evenmin iets gebracht.

http://www.morsum-magnificat.be
index.php?option=com_content&task=view&id=886&Itemid=2

Tientallen PV’s.
We zijn ondertussen begin maart
2010 en de stad Genk start in het
kader van het RUP Sintjanssite met
de afbraak van een deel van de
Sintjansschool aan de Schoolstraat.
Ludo V.  werfverantwoordelijke van

aannemer Schoofs NV, stelt vóóraleer
de werken te starten vast, dat
bepaalde lokalen van de school nog
recent moeten gebruikt zijn, de vloer
ligt  bezaaid  met flessen en andere
rotzooi, Ludo stelt daarover vragen

aan de Directeur van de school, maar
die weet niets van lokalen die nog in
gebruik zouden zijn.

   ..... het is een
maatschappelijk
probleem van de
wijk dat de politiek
en de pers moet
oplossen .....

meer  p. 8
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Wat Luc B. -Directeur-
wel weet, is dat een
bende jongeren uit de
wijk al  heel wat
vernielingen aan de school
heeft aangericht waarvoor
al tientallen PV’s door de
politie werden opgesteld,
maar nooit een oplossing
kwam.  “Och”, zegt de
Directeur tegen deze
redactie : “het is een
maatschappelijk probleem
van de wijk dat de politiek
en de pers moet
oplossen”. U kent Genk
wellicht beter dan ik,
voegt de Directeur er nog
aan toe.

Inbreken
en vernielen.
Quasi gelijktijdig met de
sloop van de school,
waardoor ze hun
schuiloord verliezen,
neemt een bende van een
7- tal jongeren bezit van
het oude Scouts lokaal dat
gelegen is aan de Oude
Kring en het vroegere
terrein van Thor
Waterschei aan de
Duinenlaan -vlak naast de
Supermarkt van Delhaize.
Gelijktijdig werd er, door
een gat in de omheining
te knippen, binnen-
gedrongen in de tuin van

het pand dat is gelegen aan de
Duinenlaan 9, een pand dat nog door
drie huisgezinnen wordt bewoond.
In die tuin bevindt zich nog een oud
klaslokaal, volgestouwd met allerlei
oude rommel van het bedrijf van de
eigenaar. Zowel het oude scouts lokaal
als het klaslokaal werden door de
bende gekraakt, daarvoor dienden de
omheining doorgeknipt en de
afsluitingen geforceerd, dus inbraken
die sporen nalaten.

Het Scouts lokaal.
Omdat het oude klaslokaal aan de
Duinenlaan, 9 blijkbaar onvoldoende

Tussen 12 en 17 maart hebben de vandalen zich twee keer toegang verschaft tot de tuin
van het bewoonde pand aan de Duinenlaan 9 door de omheining door te knippen. Er
werd ingebroken in het oude klaslokaal, deur ingetrapt, metalen ramen en ruiten werden
vernield, de inboedel beschadigd en naar buiten gegooid.

Na de basisschool kiest de bende nu privé
eigendommen in de buurt om te vernielen.

17 maart 2010 om 17:48u : Na een vechtpartij op
de parking van De Kring-Waterschei-,  vervoegen
ze zich aan het in bezit genomen scouts lokaal.

verdoken ligt,
kiest de bende
resoluut voor het
oude scouts
lokaal dat
eigendom is van
de vzw De Kring-
Waterschei, die
vzw is ook
eigenaar van de
feestzaal die
wordt uitgebaat
door een zekere
Michel. Op 13
maart nemen 6

jongeren opnieuw
bezit van het scouts lokaal, ze
verschaffen zich toegang langs de
door hen ingetrapte poort van de
omheining -foto-.

Vernielingen.
De bende vernielde de inboedel van
het oude scouts lokaal, kieperde
meubels naar buiten, gooide olie over
de vloer, stichtte brand en spoot
brandblussers leeg. De eigenaars van
het gebouw maakten op 17 maart
2010 nog maar eens  diverse gaten in
de omheining dicht,  sloten de hekken

Op 16 maart om 18:37u komt een
bezoeker met een zware wagen even
langs ... iets afleveren ?

af met kettingen en hangsloten en
brachten geplastificeerde berichten
aan met “Verboden toegang” en
“Privaat eigendom” -foto-. Maar niets
belette de bende om zich op 18
maart 2010 opnieuw toegang te
verschaffen door het hek uit haar
scharnieren te lichten -foto-.

   meer  p. 9
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  meer  p. 10

van p. 8
Politie 1.
Voorgaande
maatregelen

kunnen de boefjes niet beletten om
daags nadien -19 maart-  terug bezit
te nemen van andermans afgesloten
goed. De  Voorzitter van de vzw De
Kring-Waterschei stuurt de uitbater

van de feestzaal naar de weide
waarin het oude Scouts lokaal ligt, die
ziet om 18:07u dat de bende wéér in
het lokaal zit en belt vanaf het terrein
naar de politie, de boefjes horen de
man praten en verlaten om 18:18u
langs de achterkant het terrein, als
de politie om 18:19u arriveert zijn de
vogels al gaan vliegen -foto’s-.

Politie 2.
Daags na de vorige interferentie van
19 maart 2010 zitten de bendeleden
opnieuw in het lokaal. Om 15:01u
komt er opnieuw een politiepatrouille
van Genk opdagen  -een man en een
vrouw-. De politie heeft niets geleerd
van de interventie van daags
voordien en parkeert de politiecombi
opvallend en vlak aan de bareel,
zijnde de ingang van het terrein,
uiteraard zijn de jongeren niet blind
en ze ontsnappen langs de bouwwerf.

Politie 3 : “Derde
keer“ goede keer?
Op 21 maart 2010 wordt het lokaal al
kort na de middag door een 3-tal
jongeren weer in bezit genomen. Om

Foto links : Op 18 maart 2010 om 17:05u trapten de boefjes de dubbele
omheiningpoort in en verschaften zich voor de zoveelste keer toegang, de
aangebrachte aanduidingen  gingen, samen met de hekken, tegen de
vlakte.
Foto rechts : De Genkse politie wordt om 18:07u opgeroepen, om 18:18u
verlaten de boefjes het terrein langs de achterkant en om 18:19u daagt de
politie op, die is niet blij dat wij vanuit het raam -vanaf een privé terrein-
een foto nemen!

Ook de 2e interventie, die weinig diskreet verliep, leverde niets
op, ergo, de mannelijke agent gooide een knuppel die de boefjes
gebruiken binnen de omheining van het scouts lokaal, die
knuppels gebruikt de bende om te “meppen” en ruiten in de
slaan, de politie zou beter moeten weten en zo’n “wapen”
meenemen in plaats van over de
omheining te gooien-sic-

Zelfs de 3e interventie, waarbij de politie over details
beschikte, mocht niet baten, twee agenten gingen dezelfde kant
op zodat de boefjes genoeg keuzemogelijkheden hadden om te
ontsnappen, het komt over dat de politie ze die kans wil geven.

dat mogelijk te maken hebben ze,
langs de kant van de bouwwerf aan
de Schoolstraat, opnieuw en voor de
zoveelste keer gaten gemaakt in de
omheining van het scouts lokaal, het
is dan gemakkelijk om via de
Schoolstraat, vanaf de wijk, quasi
ongezien het terrein te betreden én

.....in feite zou de stad
Genk hier ook beter moeten
toezien op het afsluiten van
de bouwwerf, maar ook dáár
falen zowel de stadsdiensten
als bestuur en bouwheer  ....
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van p. 9

te verlaten, maar
de politie heeft
hun tactiek niet
door  -sic-. Ook

de aannemer  maakt dat door zijn
werf niet fatsoenlijk af te sluiten -KB
25 januari 2001-,  mogelijk. In feite
zou de stad Genk hier ook beter
moeten toezien op het afsluiten van
de bouwwerf, maar ook dáár falen
zowel de stadsdiensten als bestuur
en bouwheer.  Omstreeks 15:00 uur

trappen de drie jongeren ook nog het
kleine poortje in.
De 3e politieactie kende, evenals de
twee vorige, geen succes. De twee
agenten bleven steeds samen terwijl
ze zich hadden moeten verspreiden.
Het scenario verliep op 21 maart
hetzelfde als de dag voordien, met
dat verschil dat de politie op 21
maart 2010 langs de achterkant het
gebouw benaderde, waardoor de
jongeren de kans kregen langs de
voor- en de zijkant te ontsnappen.
Zelfs na een derde interventie op een
rij slaagde de politie er niet in om de
boefjes in de kraag te vatten.

Gewapend
met knuppels.
Ondertussen heeft deze redactie,
blijkbaar tot ongenoegen van de

..... zelfs na de
derde interventie
op een rij slaagt
de politie er niet
in om de boefjes
in de kraag te
vatten .....

Ze hebben knuppels van 45cm
lang met een gewicht van 170
gram, daarmee brengen ze
vernielingen aan en zij gebruiken
het wapen wellicht ook bij
vechtpartijen.

politie, zelf e.e.a. onderzocht. De
knuppel -rode met blauwe plakband-
die de politieagent tijdens de
interventie van 19 maart over de
omheining gooide vonden we later in
de weide naast het scouts terrein
terug, niet alleen die, maar ook nog
twee andere, daags nadien vinden we
nog een vierde knuppel in die weide.

Het blijft maar
duren met de
hangjongeren
in Waterschei.

Pastoor.
Zoals deze redactie uit enkele foto’s
heeft kunnen vaststellen, gaat het om
een 8-tal jongeren, waarvan 5 of 6
allochtonen. In de buurt is het
probleem van de hangjongeren maar
al te goed bekend, bij de supermarkt
-waarvan een familielid bij de politie
van Genk is ingelijfd- heeft men in het

De wapens van de bende.

Deze knuppels laten ze achter in het gras op het terrein om ze, als
ze terugkomen, met alle gemak terug te vinden. Met zo’n knuppel
kunnen ze zonder moeite je schedel inslaan. Het is dan ook meer
dan ongepast van de politie om, wanneer ze zo’n knuppel vinden,
deze over de omheining te gooien in plaats van mee te nemen.

plastic exemplaren

houten
exemplaren

verleden óók al maatregelen moeten
nemen, wanneer de politieagente in
de buurt is kijkt men blijkbaar extra
rond, maar zo’n opvallende auto’s
zien de boefjes ook, dat hebben we
met dit artikel aangetoond. We
hadden graag de oud-pastoor van
Waterschei willen spreken, maar die
is sinds enkele jaren benoemd in
Hamont en wil het over de jongeren
van Waterschei niet meer hebben, hij
heeft er blijkbaar genoeg last , ergo
intimidatie -en meer- van
ondervonden. De huidige pastoor
heeft blijkbaar afspraken met de
politie, die al enkele keren zou
gewaarschuwd zijn. Echt véél last
heeft deze pastoor niet van de
jongelui, wel dat er regelmatig vuil
wordt achtergelaten. Ondertussen
blijven de problemen met de
jongeren uit de Sintjanswijk toch al
enkele jaren aanslepen, er komt dus
blijkbaar geen einde aan, het komt
over dat de politie niet mag, niet kan,
niet wil, of niet durft optreden.

Erik Verbeeck 
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Op 6 september 2009
werd er in het clubhuis
van de hondenclub
“Kringgroep 47” te
Meerhout –VVDH- na de
hondensport blijkbaar
nog een weinig
onderhoudend gesprek
gevoerd. Bekkevoortse
kennelhouders,  Rita W.

Hondensport

en Patrick B.,
waren ook van
de partij. Er
werd ons uit verschillende
bronnen bevestigd dat Rita
W. het niet aflatend
gemunt had op  P.W. een
sporenlegger van de
Kringgroep 43 te Wilsele.

Laster?
Het moet
blijken dat
Rita W.  in
de loop van
de namid-
dag aan
N.H. -de
vriendin
van P.W.-
allerlei
zaken
vertelde,
ondermeer
een aantal
verwijten
over
Kringgroep
43,
blijkbaar
onwaarheden.

Schermutseling.
Aan het einde van de
namiddag toen P.W. en zijn
vriendin N. naar huis
reden, deed N. het verhaal
aan P.W. die prompt terug
naar de kantine stapte en
Rita W. interpelleerde.
Daarop is tumult ontstaan
waarbij P.W. Rita W. ter
hoogte van de hals bij de
kraag vatte, de vriend van
Rita W. kwam tussenbeide
en er werd wat geduwd en
getrokken,  P.W. moet
daarbij ten val zijn
gekomen en letsels
hebben opgelopen.

Niets aan
de hand.
Toen Morsum Magnificat bij
de uitbaatster van de club
te Meerhout informeerde,
was er helemaal niets aan
de hand, de ruziënde
partijen zouden zich

Hondensport kan
ook gezellig zijn.

Incident bij
Kringgroep 47 Meerhout

Erik Verbeeck 

verzoend hebben, maar
de waarheid is iets
anders, het vervolg is
duidelijk, er is van
verzoening geen sprake.

Klacht.
We geloofden de uitleg
van de uitbaatster niet,
maar ook P.W. geloofden
we niet toen hij zei dat
Rita W. niet naar de
politie zou lopen.
Ondertussen hebben we
het bewijs dat Rita W.
wel degelijk tegen de
sporenlegger klacht
indiende. Het moest
evenwel drie maanden
duren vooraleer P.W.
door de politie van
Aarschot werd
ondervraagd. Rita blijft
in de hondenclubs de
aandacht  trekken.

Pakwerk te Vorst-Laakdal

Oefenterrein Kringgroep 47 te Meerhout

Zonnepanelen: één en al onzekerheid.

Dat de zonnepanelen
business de laatste
tijd rake klappen
heeft gekregen hoeft
geen betoog, de prijs
van de
“Groenestroomcerti-
ficaten” daalde en de
overheid geeft
minder
belastingaftrek, maar
er zijn nog andere,
belangrijke, factoren
die men angstvallig
verzwijgt zoals het
feit dat de opwekking
van alternatieve
energie, de prijs van
de kilowatt nog zal
doen stijgen.

Elektriciteit
nog duurder.
De liberalisering van de
energiemarkt heeft voor de
verbruikers
de prijs
van de
kilowatt
duurder
gemaakt,
hetzelfde
gebeurde
met b.v.
de
chocolade,
daar
heeft de
liberalise-
ring van
de cacao
markt in
Ivoorkust

Opwekken alternatieve energie gaat de elektriciteitsprijs nóg doen stijgen

 meer p. 12

1 april 2010 - Limburghal in Genk
Genkse bedrijfsleiders bijeen  voor samenaankoop van zonnepanelen via
de Lokerse firma Linea Trovata. De factuur, inclusief de vereiste ingrepen
inzake Burgerlijke bouwkunde, zou wel eens erg hoog kunnen worden.

voor hetzelfde effect
gezorgd. Dankzij de
“Groenen”, die in 1994 qua
alternatieve energie het
vuur aan de lont staken, zal

de elektriciteit
onvermijdelijk duurder
worden. Met een beetje
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van  p. 11

goede
wil en
in uw
eigen

belang  is het echt niet
moeilijk om dat in te zien,
we hebben dat trouwens in
Morsum Magnificat
153 van mei 2008
reeds aangetoond.

Decentrale
productie.
Tijdens de infoavond
te Genk werd over de
problematiek van de
prijsstijging angstvallig
gezwegen en toen
Morsum Magnificat
daarover een vraag
stelde, dienden maar
liefst drie sprekers toe te
geven dat daaromtrent nog
veel vraagtekens  zijn
waarop zelfs vandaag nog
geen antwoorden zijn en
dat is voor de investeerders
een zeer kwalijke zaak.
EANDIS heeft rond de
decentrale productie al heel
wat informatie vrijgegeven,
maar de praktijk zal de
komende jaren aantonen
dat de stroomleveranciers
de prijs van de groene
stroomcertificaten door de
verbruikers van elektrische
stroom zullen laten
terugbetalen.

De vlag
dekt de lading.
Door het onderzoek van
Morsum Magnificat in 2001-
2002 is gebleken dat de
bestaande infrastructuur,
meer bepaald de

laagspanningsaftakkingen
ondermaats, ergo,
gevaarlijk zijn en niet
conform de AREI-ARAB
regelgeving. Dat komt
omdat de

     nu kunnen
de distributeurs
onder de vlag van de
“Decentrale productie”
hun ondermaatse
netten op kosten
van de verbruikers
aanpassen.

    de praktijk zal de
komende jaren
aantonen dat de
stroomleveranciers de
prijs van de groene
stroomcertificaten door
de verbruikers van
elektrische stroom zullen
laten terugbetalen

stroomleveranciers de wet
van 10 maart 1925
Hoofdstuk VIII art. 13
gedurende tientallen jaren
met de voeten hebben
getreden aangezien de
eigenaars van de netten

- zuivere of gemengde
Intercommunales-, m.a.w.
de gemeenten, de
exploitanten al die jaren, uit
puur geldgewin aangezet

hebben tot
knoeiwerk. Nu
kunnen de
distributeurs onder
de vlag van de
“Decentrale
productie” de lading
van  hun
ondermaatse netten
op kosten van de
verbruikers dekken.
Hoe dan ook zijn de
bestaande
distributienetten
momenteel niet

voorzien om de stijgende
geproduceerde alternatieve
energie te ontvangen -zie
Morsum Magnificat 153 van
mei 2008-.

Links naar websites ivm dit artikel

www.konarka.com

www.lineatrovata.com

https://resweb.passkey.com/Resweb.do?mode=welcome_ei_new&eventID=2499647

http://www.konarka.com/media/pdf/Konarka_Capabilities_Broch_8_09.pdf

Erik Verbeeck 

EANDIS :
Studiekosten bij decentrale productie

De
technologie.
Een andere reden om
wakker te zijn, is de
vooruitgang in de

technologie. We
kunnen de
ontwikkeling  van
zonnepanelen
vergelijken met de
computertechno-
logie. Voor wat er
vandaag te koop is,
ligt er al een
nieuwe ontwikkeling
in de fabrieken,
steeds beter
rendement, gebruik
van plastic
materiaal, lichter in
gewicht, minder

windlast, andere
toepassingen,
ondermeer
zonnecellen in
gekleurd glas etc.

etc.
Eén van de
vooruitstrevendste firma’s
ter zake is het Amerikaanse
Konarka, het loont echt de
moeite om even naar
onderstaande links te surfen
en te kijken wat de
nieuwste technologie te
bieden heeft, het kost niets
en is de moeite waard.

Afwachten.
Tijdens de voorstelling van
het project in Genk horen
we een Schepen uit een
andere gemeente toch
zeggen “ik ga toch even
afwachten tot wanneer er
meer bekend is over de

Piet Van Poucke van Linea Trovata,
moest toegeven : “decentrale
productie” wordt een probleem ...
hoe groot blijft een zeer
vervelende vraag ...

nieuwe lichtere matten”, het
is dus al zover dat het bij
potentiële klanten
doordringt dat nu kopen
misschien toch niet de beste
keuze is.

Europese
subsidies?
Na onze vraag over
decentrale productiekosten
komt er een reactie uit de
zaal, de heer Andre Olaert
beweert dat men op
Europees niveau op de
hoogte is van het probleem
en dat er miljarden
subsidies verleend zullen
worden. Eerst zien en dan
geloven, zeggen wij.
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EVER 

Gaat Walter Van Den Branden de Vlaamse
Journalisten Vereniging kunnen hervormen?
Vlaams karakter kan wel, maar Vlaams Belang strekking niet

De Vlaamse Journalisten Vereniging vierde vorig jaar
haar veertigjarig bestaan. De geïnteresseerde leden van
de VJV die een bezoek aan de studio’s van Alfacam te Lint
wilden brengen, mochten na afloop aanschuiven voor een
feestdis. Hadden de afwezige VJV leden, die Alfacam
reeds meermaals hadden bezocht, ongelijk? Deze
redactie was van oordeel dat de veertigjarige viering los
had moeten staan van andere activiteiten, tenslotte
hadden niet geïnteresseerden voor het Alfacambezoek,
óók recht op de feestmaaltijd waarvan de kosten door de
VJV kas werden betaald.

Beterschap.
Nu de VJV in december 2009
Walter Van Den Branden als
nieuwe Voorzitter verkoos, staat
de deur open om hervormingen
door de voeren die er, zoals Walter
beseft, dringend moeten komen.
De vereniging moet vóór alles
komaf maken met het Vlaams
Belang imago dat zij zich door
gewezen Voorzitter Godelieve
Vaesen en ondervoorzitter Jean-
Marc Van Belle liet aanmeten. Er
zijn echter ook andere zaken die
beter gewijzigd worden en dat lijkt
nu, met de verkiezing van een
nieuwe Voorzitter, een feit te
worden.

vervolg online bericht van 27 februari 2010

Walter Van Den Branden
-foto VJV-

1. Juridische bijstand.
De RVB heeft beslist om
een systeem van juridisch
advies ten behoeve van de
VJV leden op te starten.
Binnenkort zal een eerste
sessie  georganiseerd
worden,  de leden zullen,
na voorafgaande
inschrijving, een gratis
advies van een bevoegd
advocaat kunnen inwinnen.

2. Verzekering.
De VJV bekijkt ook hoe zij
haar leden een voordelige
groepsverzekering

Burgerlijke
Aansprakelijkheid
bij de uitoefening van hun
journalistieke activiteiten,
kan aanbieden.

3. Erkenning.
De informele gesprekken
die ertoe moeten leiden dat
de vereniging officieel kan
erkend worden door de
Vlaamse overheid, worden
verder gezet.

4. Mediargus.
VJV leden krijgen voortaan
dezelfde voorwaarden als
beroepsjournalisten  voor
de consultatie van de
persdatabank Mediargus.

5. Erkenning.
De toetredingsvoorwaarden,
zoals deze worden
toegepast door de
Erkenningcommissie bij de
behandeling van nieuwe
aanvragen of bij
herscreening van de leden,
worden aangepast en

Eerste stappen.
Na het interview van 26 februari
2010 was het afwachten tot na de
eerste vergadering van de RVB op 1
april 2010 om te weten welke
nieuwe voorstellen onder de

doopvont zouden worden gehouden.
Inderdaad de eerste stappen werden
gezet,  de informatie werd door de
nieuwe Voorzitter bevestigd en het
gaat over een behoorlijke sprong
voorwaarts -zie inzet-.

verstrengd, ondermeer
aanvragen betreffende
internet-journalistiek. De
mogelijkheid om bij twijfel
bijkomende info te kunnen
inwinnen om het dossier
aan te vullen, zoals
eventueel een bewijs van
goed zedelijk gedrag,
wordt overwogen.
Ook de mogelijkheid tot
persoonlijke verdediging
van het dossier door het
voorleggen van facturen
wordt bekeken, kortom,
de erkenning wordt
strenger bekeken.

6. Ereleden.
Voor de erkenning van
Ereleden worden ook
nieuwe criteria uitgewerkt.
Een aanpassing van het
huishoudelijk reglement
in verband met oud-leden
zal aan de  eerstkomende
jaarlijkse  AV. worden
voorgelegd.
7. Partners.
De vereniging gaat in de

toekomst nauwer
samenwerken met
bevoorrechte partners
waardoor de leden kunnen
genieten van allerlei
gunstvoorwaarden
-mogelijk vergoed worden
voor het brengen van
artikels in DNT nvdr-.

8. Huisstijl.
Het imago en de huisstijl
van de vereniging wordt
herwerkt. Eerste stap was
DNT, volgende is de
website, later volgt het
logo.

NVDR.
Wij hopen dat de RVB
inziet, dat het drukken
van DNT óók uit de tijd is
en plaats moet ruimen
voor de internetversie in
PDF formaat.  Dat kadert
niet alleen in Multimedia
2015 maar is ook een
grote besparing.
Aan leden die absoluut
geen internet hebben -sic-
kan een printversie worden
gestuurd.

De nieuwigheden bij de VJV.

Het gaat
écht niet
goed met

het gebruik van het
peperdure  A.S.T.R.I.D.
systeem en de brandweer,
ook de Fleet mapping
zorgt voor problemen en
commotie bij de korpsen.

van  p. 6
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A.S.T.R.I.D.  Fleetmappingnv

De
PC’s.
In Sint Niklaas
zijn er al sinds
oktober 2009  problemen
met de computer van
Zenitel, in een ander korps
loopt het ook niet goed met
de pc van AEG. meer p. 16

Het gaat om problemen met
het  blijvend opslaan van de
dagelijkse  gegevens.
Wanneer de computer moet
ontdaan worden van -te-
veel buffer, moet de

computer  worden leeg-
gemaakt en heropgestart,
tijdens dat leegmaken en

EVER 
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meer  p. 15

van  p. 1

Regels voor bezoekers
spreken boekdelen.
Om de “exclusieve zone” te kunnen
bezoeken moesten we een aantal
juridische documenten ondertekenen
waarin ondermeer opgenomen dat de
overheid geen enkele
aansprakelijkheid aanvaardde voor
eventuele mogelijke gevolgen door
de aanwezigheid van radioactieve
stralingen en besmettingen voor de
gezondheid, noch voor schade of
kosten aan fototoestellen,
videocamera’s, voertuigen enz. van
de bezoekers -zie inzet RULES-

Betreden exclusieve
zone gevaarlijk?
Waarschijnlijk wel, als er geen
voorzorgsmaatregelen worden
genomen, als je te lang in het gebied

blijft, als je radioactief stof inhaleert
of als je de veiligheidsvoorschriften
negeert.
Volgens onze waarnemingen is het
reactorgebied relatief veilig.

Politieke druk.
Reactor 4 is in de eerste dagen na
het ongeval -omdat men de andere 3
reactoren wilde laten werken-,
geïsoleerd en ingepakt in een
betonnen sarcofaag. Eerst werd een
scheiding tussen reactor 3 en 4
gemaakt. -Zij delen immers dezelfde
infrastructuur en dezelfde generator
gebouwen-.  Reactor 1 en 2 liggen
op een paar 100 meter afstand van
CHNR4 en zijn ondertussen stilgelegd
Dat gebeurde echter pas in 2002

onder politieke druk, niet om
veiligheidsredenen maar omdat was
overeengekomen dat, vooraleer
buitenlandse financiële steun zou
worden gegeven, de volledige
installatie diende stilgelegd.

Fauna.
Aangekomen bij de kernreactor van
Tsjernobyl -CHNR- ontdekten we een

Tsjernobyl-III Vervolg reisverslag mei 2009, 24 jaar na de
grootste ramp uit de nucleaire
geschiedenis die niet had mogen gebeuren.

RULES

For foreign and domestic delegations to be complied with during their
visit to te exclusion zone and the zone of absolute –mandatory-
resettlement.
The authorization to visit the exclusion zone may be provided to
individuals, who have reached
18 years and have no medical contraindications for coming into contact
with sources of ionizing Radiation.

The personal radiation or dosimetry control shall be performed in the
premises of “Chornobylinterinform  Agency “ State-funded Enterprise, at
Dytyaki” dosimetry control checkpoint when leaving the exclusion zone,
and also additionally en-route by the officer responsible for the escort of
the delegation and support of the visit.

When visiting the exclusion zone all foreign and Ukrainian nationals shall
be obliged to comply with the radiation safety rules and to follow strictly
the approved program of the visit, as well as to move around only
according to the prescribed routes.

Availability of the passport shall be required tot cross the border of the
exclusion zone at “Dytyatki” police and dosimetry control checkpoint.

During the visit to the exclusion zone it is totally prohibited to :

- Carry any kind of weapons.
- Drink liquors or take drugs.
- Have meal and smoke in the open air.
- Touch any structures or vegetation.
- Sit or place Photo and video equipment on the ground.
- Take any items outside the zone.
- Violate the dress code –open-type shoes, shorts trousers, skirts
- Stay in the exclusion zone without the officer responsible for the envoy.

All instructions of the envoy officer, who is responsible for visitors
radiation and physical safely, shall be binding for visitors. Photographing
and filming designated route shall be subject to authorization of the
envoy officer.

Foreign and Ukrainian nationals, who visit the exclusion zone voluntarily
with any purpose, shall be aware of the fact that, while staying in the
area of the exclusion zone, they will be subject to external and internal
exposure as a result of radioactive contamination of the environment –
air, soil, water, objects, and also buildings, transportation facilities,
equipment, etc-.

Accordingly, I, participant of the delegation coming to the exclusion zone
on a study tour on May 21 2009 agree that the State Department –
Administration of the exclusion zone shall not be liable for possible
further deterioration of my health as a result of the visit to the exclusion
zone.

If my private car, or photo, or video equipment get radioactively
contaminated, I will lodge no claims against the State Department –
Administration of the exclusion zone therefore.

Agreed and accepted. Undertake to observe the above stated rules

originele Engelse tekst van document overgenomen

Pripyat City gebouwd in 1970

Pripyat City 1986 : Spookstad
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van p. 14

heleboel
fauna;
In de
kunst-

matig aangelegde Pripyat
rivier, die werd gegraven
voor het koelen van de
reactoren, zagen we veel,
verbazend grote
Meervallen -Cat fish- van
wel 2 meter lang!

Radioactieve
stralingen.
De straling op de plek waar ik de
Meervallen fotografeerde - ongeveer
400 meter van CHNR4, de
beschadigde reactor- was 0,2 µSv/h
-MicroSieverts/uur- dat zijn dezelfde
waarden als deze  die ik bij mij thuis
-in de buurt van Mol- meet.

Dichter bij de sarcofaag op ongeveer
100 meter afstand van reactor 4,
hebben wij, weliswaar oriënterend,
stralingsniveaus van ongeveer 17
µSv/h gemeten -foto- Op een
afstand van ongeveer 2 km van dit
punt, in de verlaten stad Pripyat,
hebben we niveaus gemeten van 21
µSv/h  In het “Red Forrest “ waar we
passeerden -maar niet stopten-
hebben we in de auto een
dosistempo van 27 µSv/h gemeten.
Na 1 dag in het besmette gebied
-waarvan ongeveer 3 uur in de 10
km perimeter, totaal ongeveer 4 uur,
inclusief eetmaal, in de 30 km zone-
kregen we enige straling.

We hebben er wel
voor gezorgd dat we geen
voorwerpen op de verontreinigde
grond plaatsten en volgden alle
veiligheidsvoorschriften.
Bij het verlaten van het 30 km-
gebied, terug naar de echte wereld,
wordt de opgelopen straling van elk
individu gemeten en ook de auto
krijgt een check-up op straling.  We
moesten via een meetpoort passeren
vóór het verlaten van het gebied en

gelukkig werd vastgesteld dat
we allemaal gezond en wel
waren.

NVDR :
Hopelijk maken de Russische
autoriteiten niet dezelfde fout
als de Belgische, het feit dat er
geen “stralingen” gemeten
worden, wil niet zeggen dat er
geen “besmetting” is.
Besmettingen dienen gemeten
te worden -ISO 7503- met een
contaminatiemeter waarvan
het detectievenster een
oppervlakte heeft van

minstens 120 mm².  Wie in de
kerncentrale van Doel op bezoek
gaat moet door een meetpoort die
afgesteld is op 0,04 Bq/cm², daar
wordt niet in Sieverts gemeten. Wij,
op deze redactie, kunnen ons niet
van de indruk ontdoen dat de Russen
wijselijk zwijgen over Bq/cm², stel u
voor dat er bij het verlaten van de
zone besmettingen op de auto
worden gemeten, wat zouden ze dan
doen? Wie in België, zelfs met een
vergund transportmiddel en in
voorgeschreven verpakking, bij
Belgoprocess radioactief materiaal
gaat afleveren, krijgt een grondige
inspectie, als er in het voertuig, of
aan de flanken van de

Meervallen rond CHNR4 zijn 2 tot 3m. lang

verpakkingsvaten meer dan 0,04 Bq/
cm wordt gemeten, moet het
voertuig en/of de verpakking
vooraleer te mogen vertrekken
“gedecontamineerd” worden. In
Tsjernobyl hebben ze daar wellicht
liever niet mee te maken.

De auteur van het
artikel “Hoeveel
is 17 µSv/u?”
Welnu, zegt de auteur, het lijkt veel,
thuis meet ik tussen 0,15 en 0,20
µSv/h, bij de reactor hebben we 17
µSv/h gemeten, ongeveer 85 keer
meer. Is het gevaarlijk? Dat weet ik
niet, maar wat we gezien hebben is
hetzelfde van wat je te zien krijgt bij
het maken van een vliegtuigreis met
een commerciële luchtvaartmaat-
schappij.  Op onze vlucht van Kiev
terug naar Amsterdam hebben we
tijdens de vlucht de straling
gemeten.  Oeps, op 11.000 meter
hoogte is de natuurlijke straling
ongeveer 4 µSv/h. Dat betekent dat
je op een 6 uur durende vlucht,
meer krijgt dan wanneer je een uur
naast de Tsjernobyl reactor 4
sarcofaag staat.
Maar wat gebeurt er in de
reactorkern?  Zelfs hedentendage
worden er nog “ blitzbezoeken “
gebracht om de binnenkant van de
reactor te inspecteren. We vonden
een “maquette” van de binnenkant,
een z.g. “artist impression” -zie foto-

NVDR:
De problemen met de “Kosmische“
stralingen van vliegend personeel is

Op +/- 100m van de gecrashte reactor
een dosistempo van 17,39 µSv/h zegt
genoeg

Kunstmatig aangelegd koelwater spaarbekken waarin de Meervallen leven

meer p. 18

 Een “artist impression” van de CHNR4
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van p. 13

heropstar-
ten  is
het korps
niet
bereikbaar,

kan de facto niet
opgeroepen worden en
moet er worden
overgeschakeld op
“Noodpaging” een
maatregel die dan
achteraf ontseind
moet worden. Dit
zijn allemaal
manipulaties wegens
een mank lopend
systeem die een
radio noodnet
onwaardig zijn.
De betreffende
commandant zegt :
“AEG heeft die
tijdelijke
onbereikbaarheid  opgelost
door een “Back Up” systeem
te creëren, op die manier
zijn wij toch permanent
bereikbaar”.

Ook hommeles
over de
Fleetmapping.

Knowhow.
Fleetmapping is een proces
dat binnen A.S.T.R.I.D. nv
de operationele eisen van
de gebruikers omzet in
nieuwe operationele
procedures, maar het is
veel ingewikkelder dan dat.
Op het Internet vindt men
over de fleetmapping
-uitgaande van de brand-
weer zelf- vlot een
Powerpoint presentatie en
PDF file, dat laaste
document sluit af met een
reeks namen van de
brandweer en A.ST.R.I.D. nv
medewerkers. Maar
wanneer wij de inhoud van
deze presentaties
doornemen en die
vergelijken met wat er in de
praktijk gebeurt, dan
moeten we méér dan de
wenkbrauwen fronsen, de
knowhow en de werking zijn
blijkbaar ver zoek.

Weer
“welles nietes”
Op de slides stelt men dat
het netwerk een
“multidisciplinair beveiligd
netwerk is”, maar het zijn
uitgerekend gebruikers als
de brandweer die van het
NIET beveiligde deel gebruik
maken. Over de
“Fleetmapping” is er tussen
ASTRID en de brandweer

grote onenigheid, de
brandweer beweert dat
A.S.T.R.I.D. nv het systeem
bepaalt zonder voldoende
overleg , de brandweerman
op het terrein vindt dat er
te veel groepen zijn,

dermate veel
dat een kat haar jongen niet
meer terugvindt, kortom
een veel te onoverzichtelijk
geheel.
A.S.T.R.I.D. nv op haar
beurt  legt de problemen bij
de brandweer die zouden
vanwege “te weinig
investering in opleiding“
onvoldoende kennis hebben
om tijdens interventies over
te schakelen naar andere
groepen, minstens 50% van
de brandweermannen op
het terrein zijn niet in staat
om over te schakelen naar
andere groepen! Dus
opnieuw, zoals bij de
problemen met Zenitel te
Sint Niklaas, een welles,
nietes spelletje.

Aanpassingen
in de maak?
Momenteel past
Binnenlandse Zaken daar
wel een mouw aan, er is
daaromtrent een
omzendbrief met uitleg
onderweg,  ondermeer
welke groep op welk
moment  er moet  gebruikt
worden. BZ heeft gepoogd
de Fleetmap vooral in
multidisciplinaire
omstandigheden te
vereenvoudigen, welke
groep, zone- of provinciaal
niveau bij opschaling te
gebruiken, dat dit allemaal
in één en dezelfde folder
van de radio -het toestel,
red.- wordt ondergebracht,
ook meer uitleg over de
"Groep" ondermeer welk
nummer voor wie bestemd
is, BZ houdt daar wel
rekening mee, maar het is
nog altijd de bediener van
het toestel die de juiste
groep zal moeten kiezen en

Het is duidelijk dat het bij
een interventie ondoenbaar
is aan “de brandweerman” te
vragen over te schakelen
naar diverse groepen,
daarvoor ontbreekt de
“training”, de brandweer-
mensen kennen dat niet.

die dat dus ook werkelijk zal
moeten kunnen.

Toch de
opleiding?
Bij ASTRID geeft men toe

dat er op het gebruik
van de "verschillende
groepen" veel
commentaar van de
brandweer is.
Anderzijds heeft deze
redactie haar licht
opgestoken bij enkele
korpsen. Daarbij
stellen we vast dat
bepaalde personen,
bijvoorbeeld luitenant
C., voor de
programmatie binnen
de XML files zorgt,
maar het Kapitein VP

is die de zaken met de
fleetmapping regelt, dit wil
dus duidelijk zeggen dat,
wanneer in casu de Kapitein
niet ter plaatse is, de
“gewone“ brandweerman,
zelfs de luitenant, de
werkwijze van de
fleetmappen niet kent. Dus
toch een probleem met de
opleiding bij de brandweer?

De bediening
van de
toestellen.
Er is vanuit brandweer-
kringen ook kritiek op de
kleine bedieningsknopjes
van de toestellen waardoor
brandweermannen, met hun
-grote-handschoenen,
moeite ondervinden ze te
bedienen. ASTRID nv
reageert daarop als volgt :
“Er werden toestellen
aangeboden met een
drukknop "aan en uit" en
een drukknop “spreken",
niemand heeft die toestellen
gekocht, eigenaardig
genoeg was er toen keuze
tussen toestellen met of
zonder drukknoppen en
men heeft voor de
toestellen mét drukknoppen
gekozen en nu, nu de
brandweer voor de
toestellen met drukknoppen
heeft gekozen zijn ze plots
te complex.  Deze kritiek
komt ons vreemd over, er
zijn toestellen van Simoco
aangeboden die sterk
aanleunden bij analoge
toestellen, niemand wilde
ze, ze werden niet
afgenomen, daarom worden
ze uiteraard ook niet
gemaakt, ze kiezen
blijkbaar voor toestellen die
op een GSM lijken maar
men moet dan achteraf niet

komen beweren dat de
toetsen te klein zijn. Het
probleem ligt duidelijk in de
opleiding, Fleetmap wordt
door BZ vereenvoudigd,
maar daar heeft ASTRID nv
geen inspraak; wij zullen de
programmering van ons net
richten naar de instructies
van BZ, komt er een nieuwe
omzendbrief, dan zullen wij
ons net naar dat model
programmeren”.

COBRA
en COSI.
In het kader van de
Fleetmapping verwijt de
brandweer ASTRID / BZ
beslissingen genomen te
hebben zonder de
brandweer te raadplegen,
de groepen COBRA
-Nederlandstalig- en COSI
-Franstalig- hebben
daarover overlegd en doen
dat nog. A.S.T.R.I.D. nv
zegt daarover dat er
presentaties ter zake zijn
geweest waar Korpsen hun
ervaring en werkwijze met
soorten terminals en
alarmeringsmethodes
hebben uitgelegd. Uit de
praktijk blijkt dat er binnen
de brandweer steeds
dissidenten te vinden zijn.
Er zou bij de brandweer,
overeenkomstig de Politie,
voor één standaard-
computer moeten gekozen
worden, dan is het
probleem grotendeels
opgelost voor A.S.T.R.I.D.
nv, niet alleen het
onderhoud zou een stuk
gemakkelijker worden,
maar ook de efficiëntie zou
daardoor een stuk hoger
worden, daarbuiten zou
A.S.T.R.I.D. nv die
toestellen zelf kunnen
valideren, en goedkeuren.
Om bij 250 Korpsen back-up
systemen in de computers
te gaan installeren, etc.
ergo, aan alle individuele
wensen voldoen , is voor
A.S.T.R.I.D. nv niet
mogelijk, wij hebben
daarvoor geen mensen
genoeg, klinkt het daar.

   En de “Ex “,
hoe zit het
daar mee?

 meer p. 17
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Elektrisch materieel bestemd voor gebruik
  in een explosiegevaarlijke omgeving is
  niet alleen onderworpen aan  een aantal
    EG richtlijnen, maar ook aan het KB van
    26 maart 2003. Voor de politie en de
     brandweer zijn deze richtlijnen en het
     KB wellicht bladvullend gewauwel ... Is
     het ooit onderzocht of het gebruik van
      niet explosievrije toestellen door de
       brandweer de ontploffing in
        Ghislenghien niet veroorzaakt zou
         kunnen hebben?

       A.S.T.R.I.D. nv:
  Er zijn slechts 100 “Ex“
    toestellen in gebruik !

EG Richtlijnen en KB.
De Europese Raad bracht op 23
maart 1994 een 30 bladzijden
tellende richtlijn 94/9/EG uit, deze
richtlijn handelde over de onderlinge
aanpassing van de wetgevingen van
de lidstaten betreffende apparaten en
beveiligingsystemen bedoeld voor
het gebruik op plaatsen waar
ontploffingsgevaar kan heersen. In
mei 2000 werd daarrond een eerste
editie van een “Atex-leidraad”
opgesteld.
Richtlijn 94/6/EG begint met :
“Overwegende dat het aan de Lid-
Staten staat op hun grondgebied
zorg te dragen voor de veiligheid
en gezondheid van personen en,
in voorkomend geval, huisdieren
en goederen, alsmede in het
bijzonder van de werknemers,

Brandweer en politie tarten
       ook ontploffingsgevaar.

met name waar het gaat om de
gevaren die voortvloeien uit het
gebruik van apparaten en
beveiligingssystemen op plaatsen
waar ontploffingsgevaar kan

..... automobilisten
worden bij het tanken
geconfronteerd met een
sticker dat verbod oplegt
om tijdens het tanken de
GSM te gebruiken, politie
en brandweer gebruiken
geen “Ex” gekeurde zend-
ontvangers in
explosiegevaarlijke zones ...

heersen “
en verder:
“Overwegende dat artikel 118
gebaseerde richtlijn is gepland
betreffende werkzaamheden die
worden uitgevoerd in een
omgeving waar ontploffingsgevaar
kan heersen ...”

Alleen Fluxys.
Het personeel van de brandweer valt
onder het KB van 26 maart 2003
betreffende het welzijn van de
werknemers die door explosieve
atmosferen gevaar kunnen lopen. In
het kader van dit KB en het artikel 4
ervan -explosieveiligheidsdocument-,
is het voor politie en brandweer zéker
een must om bij interventies gebruik
te maken van het “Ex” gekeurd
A.S.T.R.I.D.  toestel dat gemakkelijk
van de niet gekeurde toestellen te
onderscheiden is  door de rode
frontplaat -foto-.
Volgens A.S.T.R.I.D. nv, zijn er op
hun net slechts een 100- tal “Ex”
toestellen in dienst, overwegend bij
Fluxys. Zouden die soms geleerd
hebben uit de ramp van
Ghislenghien?

Onverantwoord.
Dat de politie en de brandweer, zelfs
bij interventies van gaslekken, ter
plaatse communiceren met zend-
ontvangers die geen “Ex” keuring
hebben is niet te verantwoorden,
automobilisten worden bij het
tanken geconfronteerd met een
sticker dat verbod oplegt  om tijdens
het tanken de GSM te gebruiken,
politie en brandweer gebruiken geen
“Ex” gekeurde zend- ontvangers in
explosiegevaarlijke zones-sic-. Als de
hulpdiensten nog niet in staat zijn om
in hun eigen en in het algemeen
belang, de wettelijke voorschiften te
respecteren, dan leven wij in een
totale anarchie.

EVER 

Geen militairen.
Brandweermannen paraderen graag
in uniform, ze zijn Korporaal, Officier,
Kapitein, etc. veel kleuren, strepen en
sterren, ze meten zich een militaire
structuur aan. Bij plechtigheden
brengen  ze de militaire groet maar,
aangezien ze helemaal geen militairen
zijn, is de militaire groet  totaal
misplaatst.

Toeters en bellen.
Het feit dat de brandweer bij het
uitrukken toeters en bellen gebruikt,
uit  zich ook op hun diverse websites,
ook daar loopt het gebruik van allerlei
knipperende en flipperende attributen
de spui-t-gaten uit. De opbouw van
vele van hun websites getuigt, net als
bij vele van hun interventies, van een
gebrek aan professionaliteit, uiteraard

Brandweertjes.

bevestigen de uitzonderingen de
regels.

De Jupiler.
We herinneren ons nog de diverse
opendeurdagen waar stevig werd
gedronken, tot daartoe bij
opendeurdagen.  Toen we in het
“Gehucht van De Gucht” op
zondagmorgen een oefening in de
basisschool bijwoonden en zelf
vaststelden dat de Berlaarse
“spuitgasten” al om 10 uur aan de
Jupilerfles zogen, leek ons dat toch
niet erg professioneel.

Discipline.
Als gewezen NATO marconist weet ik
als geen ander hoe om te gaan met
radiocommunicatie, vooral op
frequenties waar noodoproepen

plaats vinden en die dus een beetje
te vergelijken zijn met het
A.S.T.R.I.D. radionet. Hoe de
brandweer met dat noodradioverkeer
omspringt getuigt eens te meer van
onprofessionaliteit. Berichten op een
noodnet moeten kort en bondig zijn,
private berichtjes tussen de
brandweerman en het liefje
brandweervrouw zijn uit den boze,
maar helaas , die zijn schering en
inslag.

Opleiding.
Het is duidelijk dat het niveau van de
doorsnee brandweerman ondermaats
is, er is te weinig professionele
opleiding en dat uit zich dan ook bij
interventies. Nu blijkt dat gebrek aan
opleiding ook bij de radiocom-
municatie via  A.S.T.R.I.D.
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bekend, dat
personeel zou een
dosismeter
moeten dragen,

daarover zijn er in het kader van art.
64 van het ARBIS al discussies
gevoerd. De totaliteit van de
stralingen die een gewone sterveling
per jaar mag opdoen is in België
bepaald op 1 mSv per jaar, dat wil
zeggen dat een persoon in
stralingsvelden van +/- 18 µSv/h
zo’n  60 uur mag verblijven. Daarom
is er rond de reactor een perimeter
van 10 km ingesteld. Een andere
vraag gaat over de besmetting, maar
daar zwijgt men wijselijk over.
Stralingen nemen kwadratisch af
wanneer de afstand verdubbelt,
besmettingen worden op een totaal
andere manier gemeten.

De reactor,
de reactie en
de catastrofale
gevolgen.

Gescheurde
stoompijp.
In het midden van de maquette is
het reactorvat te zien met het eraf
geblazen deksel -zie ook foto inzet
bovenste biologisch
schild-, de
“draden“stellen de
grafiet en roestvrij
stalen buizen voor die
de nucleaire brandstof
bevatten. De groen
gekleurde delen zijn
het koelsysteem. Elke
brandstofleiding had
zijn eigen koelsysteem
-1580 in totaal- die
werden samen-
gevoegd in de grote
koelingcollectoren -2 x
2 redundant-. Onderaan zijn groen/
gele delen te zien, dit zijn de

warmtewisselaars die de warmte naar
buiten afvoeren. Links en rechts is
een hoop puin te zien.
Het opvangvat onder de reactor
diende enerzijds als een groot

waterreservoir van de noodkoeling
pompen en anderzijds als een
onderdrukkingssysteem voor de
condensatie van stoom uit een
-kleine- gebroken
stoompijp. Zowel het
vat als de kelder
waren overstroomd
als gevolg van de
gescheurde
koelwater leidingen
gemengd met
bluswater wat een
ernstig risico vormde
voor een
stoomexplosie.

Zoals lava.
De smeulende
brandstof en andere
materialen begonnen zich brandend
een weg te banen door de reactor
vloer, zich mengend met het
gesmolten beton waarmee de reactor
bekleed was wat een radioactief
semi-vloeibaar materiaal creëerde
vergelijkbaar met lava. Als dit

mengsel door de
reactorvloer tot
in het water van
het opvangvat
was geraakt zou
dit geleid hebben
tot een enorme
explosie die nóg
meer radioactief
materiaal uit de
reactor zou
hebben gespuwd.
Het werd dus een
onmiddellijke
prioriteit het

opvangvat droog te leggen.

Bovenste biologische schild van de vernietigde reactor -Elena Unit-.

Gesmolten beton druppelde als lava
tussen verwrongen onderliggende
constructies

Sluispoorten openen
betalen met de dood.
Het opvangvat kon alleen worden
geleegd door middel van het openen
van de aanwezige sluispoorten.

Vrijwilliger,  Ingenieurs Alexei
Ananenko, die op de hoogte  was
van de plaats van de kleppen en
Valeri Bezpalov bijgestaan door een
derde man, Boris Baranov, die een

een looplamp had die
helaas faalde,
riskeerden het om in
duikpakken in het
radioactieve water te
gaan,  ze slaagden
erin om op de tast,
door het volgen van
de buizen, de
sluispoorten te
openen.
Geen van de drie
bereikte ooit nog de
oppervlakte en men
denkt dat één van de
drie al stierf vóór het

bereiken van de poorten. Pas na het
openen van de sluispoorten kon
men, door het aanwenden van
brandweerpompen, de kelder
leegpompen.  Deze operatie kon pas
op 8 mei 1986, dus bijna 14 dagen
na het incident, afgerond worden en
pas nadat 20.000 ton sterk
radioactief water was weggepompt.

.....   geen van de
drie bereikte ooit
nog de oppervlakte
en men denkt dat
één van de drie al
stierf vóór het
bereiken
van de poorten ....

.... deze operatie
kon pas op 8 mei
1986, dus bijna
14 dagen na het
incident, afgerond
worden en pas
nadat 20.000 ton
sterk radioactief
water was
weggepompt ....

In volgend nummer :

° 25 Ton vloeibare
   stikstof per dag

° Pripyat 40.000
  mensen evacueren
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Genk : Nieuw Dak wil “non conformiteit”
panden deels in de schoenen schuiven
van de huurders.

Geloofwaardigheid Directeur Myriam
Indenkleef in vraag.

Een Directeur van een sociale woningmaatschappij
die, met behulp van de klassieke pers, aan de
buitenwereld leugens mag verkondigen is een teken
aan de wand. Het wordt nóg schrijnender wanneer
Nieuw Dak die klassieke pers een tweede keer voor
haar kar kan spannen door de oorzaak van de
problemen aan de onkunde van de sociale huurders
toe te schrijven. En de oppositie ? Die heeft
voldoende aan een show in de gemeenteraad.
Welke speciale technieken zijn er nu in Godsnaam
nodig om in een appartement of een woning de
verwarming aan- en uit te zetten?

Verwarming
ondermaats.
De problemen met ondermeer de
elektrische  verwarmingen in de
sociale woningen van Nieuw Dak te
Sledderlo en Termien zijn er altijd al
geweest, maar de aanhoudende
koude, vooral die van de voorbije
winter, deed de bewoners van de
sociale wijken letterlijk nog eens
extra bibberen.
Directeur Myriam Indenkleef
beweerde steeds aan de pers dat de
accumulatiekachels voldoende
capaciteit hebben, óók aan deze
redactie poogde de Directeur die
stelling vol te houden. In “Het
Nieuwsblad” van 23 december 2010
zegt Myriam Indenkleef  : “ ... de
verwarmingstoestellen zijn zeker
voldoende om een appartement
warm te houden...”, dat is een grove
leugen. Morsum Magnificat heeft al
meteen na een eerste bezoek aan
een woning in Termien gesteld, haar
twijfels over de capaciteit van de
verwarmingen te hebben. Nu heeft
Myriam Indenkleef tijdens de
persconferentie moeten toegeven,
dat er per appartement 510 Watt te
weinig vermogen aan verwarming is!

Meer dan de helft
van de
verwarmingen defect.
We legden niet alleen met het online
artikel van 17 januari 2010 de vinger
op de wonde, maar signaleerden ook
via e-mail de gevaarlijke situatie in
bepaalde appartementen aan de
Genkse burgemeester, de brandweer
en Nieuw Dak zelf.  Uit ons
onderzoek bleek dat de door Nieuw
Dak aangestelde firma Cofely
systematisch grandioos in de fout is
gegaan, vele accumulatievuren zijn
deels defect en gevaarlijke situaties
worden achtergelaten.
Tijdens de persconferentie van 7
april 2009 wordt duidelijk dat, van
de 140 huisbezoeken, er maar liefst
82 meldingen van defecte
accumulatiekachels waren, dat is
méér dan de helft.

In eigen voet
geschoten.
De Genkse Dokter van “Het Volk“ en
PVDA+ Raadslid, heeft zijn volk geen
dienst bewezen om naar het gevaar
van de petroleum en gasvuurtjes te
verwijzen en heeft daarmee, naar

onze bescheiden mening, de bal twee
keer misgeslagen. Individuele
verwarmingstoestellen met een vlam
verbranden inderdaad de zuurstof
wanneer er onvoldoende verluchting
is, maar die bijverwarming is in ieder
geval stukken goedkoper dan de
directe elektrische verwarming die ze
nu van Nieuw Dak ter beschikking
krijgen.
Het is onvoorstelbaar dat Nieuw Dak
appartementen en woningen verhuurt
die niet aan de wettelijke
voorschriften voldoen -art. 1720 BW-
en er op de koop toe nog in slaagt
om de verantwoordelijkheid daarvoor
gedeeltelijk bij de huurders te leggen
door te stellen dat, om het gehuurde
te verwarmen, de huurders niet de
juiste methodes gebruiken en Nieuw
Dak hen dat nu moet aanleren.
Dokter Harry Dewitte heeft hier
duidelijk in eigen voet geschoten.

Bevoegdheid.
De plaatsbezoeken werden
uitgevoerd in bijzijn van een niet
nader genoemde  “technicus“ die ook
de conformiteit van de elektrische
borden, de facto de elektrische
installatie, heeft nagezien, daarop
dienen wij op te merken dat, niet
Nieuw Dak, maar een door de FOD
Economie erkend organisme -art. 275
AREI- bevoegd is. Bovendien moeten
dergelijke elektrische installaties
ingevolge art. 271 van het AREI,
sowieso elke 25 jaar gekeurd worden.
De vraag kan ook worden gesteld of
Nieuw Dak hier geen “Rechter en
partij “ is?

Conformiteitsattest
en EPC
Nu Nieuw Dak met hulp van derden
een “Survey “ in de woningen en

appartementen uitvoert, had Nieuw
Dak geen betere gelegenheid kunnen
aangrijpen om meteen door de stad
Genk een Conformiteitsattest  te
laten afleveren, ook een EPC is sinds
1 januari 2009 een wettelijke
verplichting. Dat accumulatie-
verwarming niet goed scoort bij een
EPC kan Nieuw Dak bezwaarlijk ten
laste van de huurders leggen.
Accumulatieverwarming is zeker een
gunstige manier om te verwarmen,
maar voorwaarde is dat de woning
goed geïsoleerd is en niet bewoond
door mensen die het, om welke reden
dan ook, niet met 20° kunnen stellen.
Bejaarde en zieke mensen -of een
combinatie van beiden-, of mensen
met kinderen kan je niet in woningen
stoppen met elektrische verwarming,
maar ook dat kan Nieuw Dak niet op
de schouders van haar sociale
huurders leggen. De keuze van
verwarming is duidelijk fout geweest.

Groot vermogen.
Een ander groot probleem dat Nieuw
Dak wijselijk niet wilde aanraken, is
het elektrische piekvermogen dat van
het elektrische net van Infrax wordt
gevraagd. Dat vermogen is voor een
blok van 6 appartementen al vlug
180A. Bewijs daarvan is dat de
veiligheden van Infrax in een blok
van 6 appartementen al 200A
bedraagt. Nooit is daarover door
Nieuw Dak klare wijn geschonken,
twee ingenieurs van Infrax hebben
aan deze redactie wel degelijk gezegd
dat het vereiste piekvermogen niet
kan geleverd worden, extra uren aan
goedkoop tarief kan pas wanneer er
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een afzonderlijke
meter voor de
accumulatoren
wordt geplaatst

en er extra pulsen voor dat goedkoper
tarief kunnen gegeven worden, in de

andere gevallen, waar enkel een
dubbeltariefmeter staat, niet.  Het
probleem is weer een financieel, er
moet een regelautomaat komen en
een afzonderlijke teller, de vraag is,
wie gaat dat weer betalen zegt men
ons bij Infrax.

Oplossing
voor de huurders.

1. Wooninspectie.
De conformiteit van woningen wordt
bepaald door de Vlaamse Wooncode
waarvan de inspecteurs bevoegd zijn
om een puntenverslag op te stellen,
dat niet hoger mag zijn dan 15, bij
een hoger aantal “strafpunten” zal de
woning “Onbewoonbaar” geadviseerd
worden, dat advies wordt aan de
burgemeester overgemaakt die de
eigenaar dan moet aanzetten tot
herstelling of de woning effectief
onbewoonbaar verklaren.

Wat de woningen en appartementen allemaal missen.

Alhoewel het niet “zómaar“kan gesteld worden, is de vuistregel toch dat een elektrische
verwarming moet berekend worden op 100 Watt per kubieke meter, maar een aantal factoren
spelen uiteraard daarbij een grote rol.

Capaciteit.
De berekening van de capaciteit van een
elektrische verwarming is niet zo eenvoudig als
op het eerste gezicht lijkt. Veel is afhankelijk van
de mate waarin de woning geïsoleerd is, zoals
dubbele beglazing, spouwmuur isolatie enz.
Verder is van belang of de woning boven een
kelder of een doorrijpoort ligt en ook de
oppervlakte van de buitenmuren is bepalend.
Uiteraard speelt ook de inhoud van de woning
een rol. Al deze gegevens worden meegenomen
in de berekening van het vermogen van de
kachel. Er wordt uitgegaan van een gemiddelde
buitentemperatuur van -8 tot -10°C waarbij
rekening wordt gehouden met de minst gunstige
situatie.

Buitenvoeler.
Wanneer in een woonentiteit 12Kw of meer
elektrische verwarming wordt geplaatst, wat
meestal het geval is, verplicht de
elektriciteitsmaatschappij de installatie van een
z.g. buitenvoeler te voorzien. Deze buitenvoeler
bepaalt, in functie van de buitentemperatuur en
de nog aanwezige warmte in de kachel, hoeveel
vermogen er 's nachts dient te worden

bijgeladen.  Dergelijk systeem heeft twee voordelen : De afnemer / klant verbruikt niet meer
energie dan noodzakelijk en de elektriciteitsleverancier voorkomt piekafnamen omdat het laden
gespreid gebeurt d.w.z. een kachel die gedurende de dag slecht voor 20% van het opgeslagen
vermogen heeft afgegeven wordt op een later tijdstip van de nacht geladen dan een kachel die 80
of zelfs 100% van de opgeslagen energie / warmte verbruikte.

Meer informatie over verwarming via :
http://www.thermocomfort.be/han/dk5070030_han.pdf

De UNICOMP 557

Bij de bouw van de woningen van Nieuw Dak
-jaren 60-70- kostte zo’n oplaadautomaat
10.000 Bef. Die investering van 2,7 mio Bef
hebben ze toen uitgespaard.

2. Conformiteitsattest.
Aangezien er een inspectie van de
woningen heeft plaatsgevonden, zou
de stad Genk, overeenkomstig de
Vlaamse Wooncode van 15 juli 1997,
meteen een conformiteitsattest

kunnen afleveren, misschien is dat
niet strikt wettelijk verplicht, maar
het zou Genk, als stad die blijk geeft
van grote bezorgdheid voor het
welzijn van haar bewoner, sieren na
de “survey “die men uitvoerde.

3. Elektrische installatie.
Aangezien Nieuw Dak voor de
controle van de conformiteit van de
elektrische installaties  -ondermeer
defecte verwarmingselementen,
alsook niet conforme
laagspanningsborden- een eigen
technicus inschakelde -in plaats van
een erkend organisme- wordt het
vermoeden gewekt, dat de
elektrische installaties niet in orde
zijn. Volgens artikel 271 van het AREI
moet een huishoudelijke elektrische
installatie elke 25 jaar herkeurd
worden, wellicht is dat hier niet
gebeurd. Hoe dan ook kan het niet
dat Nieuw Dak autonoom oordeelt

over de conformiteit van de
elektrische installaties in haar
woningen.

4. Vrederechter.
Aangezien Nieuw Dak in haar

persbericht zwart op wit heeft
toegegeven dat essentiële elementen
niet in orde zijn -zoals ondermeer het
ontbreken van 510 Watt per
appartement aan elektrisch vermogen
van de verwarming en er isolatie en
verluchtingproblemen zijn-  zal het,
nadat de wooninspectie haar verslag
heeft opgemaakt, een klein kunstje
zijn om via de Vredrechter, met
terugwerkende kracht, massaal
huurvermindering te vragen.

Politiek.
Het komt deze redactie over dat hier
over de rug van de sociale bewoners,
politieke spelletjes worden gespeeld.
Zoals blijkt zijn de huurders daarmee
niet geholpen, de petroleum en
gaskacheltjes zijn nu ook al
verboden!

EVER 
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N-VA Werkt Vlaams
       Energiebedrijf
           -VEB- verder uit.

De N-VA heeft in haar
verkiezingsprogramma van juni 2009
het oprichten van een Vlaams Energie
Bedrijf opgenomen en haalde dat bij de
onderhandelingen over het Vlaams
regeerakkoord ook binnen. Op 14 april
trommelde N-VA de pers in de
Mazereelzaal van het Vlaams
Parlement bijeen om haar visie op dat
VEB kracht bij te zetten.

Politiek en Electrabel :
Kop in het zand
Pas sinds de “Groenen “in 1994 aan
het monopolie van Electrabel wilden
tornen en erin slaagden om
Electrabel te “kietelen” door 4% van
hun productiecapaciteit in
hernieuwbare energie om
te zetten, werd de poort
meteen open gezet voor
hogere elektriciteitsprijzen,
dat schreef deze redactie al
in 2003 en het werd de
waarheid. Nu moet er
tegen 2020 al 20% van de
productiecapaciteit in
hernieuwbare energie
worden omgezet en dat zal
de verbruiker opnieuw zuur
opbreken, de
elektriciteitprijs zal de
komende vijf jaar opnieuw
met minstens 15% stijgen,
maar de politiek, die zich
door Electrabel altijd de
zakken liet vullen, steekt
de kop in het zand.

De “Oorlog“
om de olie.
Iedereen zal het
ondertussen moeten
geloven dat met de
Amerikaanse inval in Irak de oorlog
om de aardolie is begonnen, wellicht
zal Irak het volgende land zijn. De
grote verbruikers van energie zijn de
Amerikanen en ook China gaat de
komende 20 jaar een stijging van
45% in energieverbruik kennen dus
ook de Chinezen zullen qua
energiebevoorrading, aan de
toekomst moeten denken.

Alternatieve energie,
duurdere energie.
Sinds de acties van de Groenen in
1994, zien bedrijven die
zonnepanelen plaatsen hun
vermeende lukratieve handel smelten

als sneeuw voor de zon, alleen het
opwekken van energie via biogassen
lijkt een succes te worden maar feit is
dat de verdelers van elektriciteit wéér
hun slag thuis hebben gehaald. De
producenten betalen de
groenestroomcertificaten met de
glimlach, dat is goedkoper dan de
boetes. Door de toegenomen
productie van alternatieve energie

wordt  de capaciteit van de huidige
verdeelnetten ruim onvoldoende
zodat de infrastructuur zal dienen te
worden aangepast.

Decentrale productie
 en Smart grids.
Dat de netten nu nog méér
ondermaats zijn geworden,
komt goed uit want die netten,
waarvan de gemeenten
eigenaar zijn, werden nooit
fatsoenlijk aangelegd noch
fatsoenlijk onderhouden,  dat
probleem kan nu, op kosten
van de verbruiker, worden
opgelost want wie denkt u dat
dat gaat betalen, uiteraard de
consument, wéér een stijging
van de energieprijs. De
alternatieve energie zal
volgens de gegevens in het
boek “Energietransitie” tegen
2020 nog niet de helft van de
behoefte dekken zodat
kernenergie -van de 4e
generatie- dus toch zal moeten
blijven.
Om de decentrale productie
enigszins in goede banen te
leiden, heeft men het nu over
“Smart grids”, maar bij al die
problemen heeft N-VA
blijkbaar nog niet stil gestaan.

Een VEB is zéker een goede zaak en
zelfs een “must”, maar Electrabel en
EDF zullen dat, zonder “weer“  hun
zakken te vullen, niet zómaar
toestaan. Het VEB moet dan ook
meteen de gemengde
Intercommunales onmogelijk maken,
dáár wassen energieverdelers en
politici elkaars handen.

Erik Verbeeck  

www.intinerainstitute.org

N-VA Moet dringend dit boek aanschaffen.

Nog maar eens een oproep aan abonnees
Het aantal
internetschuimers die “gratis“ de
website van Morsum Magnificat
komen bezoeken blijft,
niettegenstaande de consulteerbare
berichten werd verminderd,
nagenoeg op pijl. Een peulschil

betalen voor onze berichtgeving is
blijkbaar te veel gevraagd, een feit
dat ik niet kan waarderen.
Ik had gehoopt van de abonnees wat
méér medewerking te krijgen en dat
tenminste zij Morsum Magnificat

beter zouden steunen en
minstens wat publiciteit zouden
maken, maar ook daarin heb ik mij
dus vergist en dat betreur ik ten
zeerste.

Erik Verbeeck
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Genk :
RUP Sintjanssite

 Waterschei: Onveilig

De stad Genk pakt niet aflatend uit met
    grootse plannen en dito bouwprojecten.
      Hoe groot de waanzin ook moge zijn,
        de arbeidsveiligheid op diverse
             bouwwerven waar Genk als
                bouwheer verantwoordelijkheid

draagt, is beschamend veel
                    kleiner.

Elektrische aftakking.
De elektrische aftakking die door
Infrax voor deze werf werd
gerealiseerd, was voldoende strijdig
met de regels van het AREI om er
melding van te maken bij de
Algemene Directie Energie, die zou
nu ter plaatse afstappen om de zaak
te onderzoeken.

Draaiende machine.
De volgende scène was het toelaten
dat een persoon plaats nam op een
in werking zijnde graafmachine -om
een vrachtwagen te laden-, de

Vragen over de elektrische aftakking, het “schoren” en “stutten” van
de zijgevel en het dak én de arbeidsveiligheid, dat alles op één
beginnende werf van de RUP Sintjanssite. De foto is een montage
van drie verschillende foto’s zodat het lijkt alsof er een leuning is,
maar die is er niet.

persoon bevond zich niet alleen
binnen de draaicirkel van de kraan,
maar leidde óók de bediener van de
graafmachine af en droeg geen
enkele PBM, dus óók geen helm.

Schoren en stutten.
Vervolgens werd de zijgevel voorzien
van schoren en stutten op een manier
dat er minstens vragen moeten
worden gesteld of deze de sollicitaties
zouden kunnen opvangen die er
mogelijk door de onstabiliteit van de
gevel, zouden kunnen op uitgeoefend
worden.

Opbouwen stelling.
Derde onveilige situatie is de opbouw
van de stelling voor ondersteuning
van het dak. Daarvoor werden
circusachtige toestanden gecreëerd,
een stelling opbouwen op een vloer
van de 1e verdieping vol gaten en dit
zonder enige PBM of leuning, etc. is
op zijn zachtst gezegd niet erg
verstandig. In de onderliggende
ruimte  bewogen zich andere
personen zonder een helm te dragen
terwijl boven hun hoofden
afbraakwerken werden verricht,
kortom : een circus van jewelste. De
stad Genk en haar aannemer krijgen
hier een “dikke nul” voor veiligheid.
Grote bouwplannen met ondermaatse
veiligheid sieren de stad Genk als
bouwheer niet.

Erik Verbeeck 

                   Paspoort vragen:
Oostendse porOostendse porOostendse porOostendse porOostendse portier vtier vtier vtier vtier verererereroooooooooorrrrrdeeld.deeld.deeld.deeld.deeld.

vervolg van online artikel
Een verwijzing naar een
“leemte“ in de wet door
de CBPL aan het Ministerie
van Binnenlandse Zaken
ten spijt, is er nog altijd
geen “wettelijke
omkadering” over het
gebruik -lees eerder
misbruik- van de
elektronische
identiteitskaart gekomen,
IBZ Verschuilt zich achter
een “zienswijze” van KUL
Professor Jos Dumortier
en past de wet niet aan!

Het disproportioneel misbruik van de e-ID moet stoppen.

Disproportioneel.
Wie een huis wil huren, naar de
Tandarts gaat, bij het OCMW of een
Sociaal kantoor aanklopt, naar de
bibliotheek gaat, een abonnement bij
een Telecom operator afsluit, etc.
moet telkens zijn e-ID tonen en laten
lezen en/of kopiëren. Deze redactie
heeft enkele dossiers bij de CBPL
ingediend die in bepaalde gevallen

een uitspraak heeft gedaan,
ondermeer bij het huren van een
woning  is het opvragen of
reproduceren van de e-ID
disproportioneel stelt de CBPL.
De wet van 19 juli 1991 moet
dringend met een omkadering over
het gebruik van de e-ID worden
aangevuld.

EVER 

Zijn de CGKR en de CBPL organen die a-priori
“Rechtse“ politieke partijen bestrijden?

Sinds enkele
maanden heeft deze
redactie kennis
kunnen maken met
de werking van de
CGKR en de CBPL en
die ervaring is niet
erg positief.

Selectief alert.
Hoe de CGKR hemel en
aarde -en de Justitie-
bewoog om de
partijfinanciering van het
Vlaams Belang af te nemen,
is ondertussen geweten,

maar inzake de bestrijding
van de armoede middels
“Steunpunt” blijven ze vaag
en laks.
De CBPL pikte op haar beurt
snel in op de videofilm van
de inbraak die Filip Dewinter

op de website
           plaatste,

 maar de
CBPL is veel lakser met
andere dossiers waar privé
en zelfs medische gegevens
op het internet terecht-
komen.

EVER 


